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Komise životního prostředí Rady města Beroun 
 
 

Zápis č. 6/2019 
ze zasedání komise životního prostředí, konaného dne 4. listopadu 2019 

od 15:30 hodin v Berouně na radnici ve velké zasedací místnosti 
 
Přítomni 
 
Členové komise:  Mgr. Emil Šnaidauf (předseda komise) 

Mgr. Jan Holeček (místopředseda komise) 
Mgr. Adam Voldán 
Ing. Zdeněk Košlík 
Ing. Jiří Mužík  
Mgr. Vladimír Lysenko 
   

Tajemník komise Ing. Jan Marek  
 
Hosté:    RNDr. Soňa Chalupová - starostka města 

Ing. arch. Dana Vilhelmová – vedoucí ÚPRR 
 

Omluveni:   Michael Kalista 
 
Neomluveni:    
 
Zapisovatel:   Ing. Jan Marek  
Ověřovatel zápisu:  Mgr. Adam Voldán  
 
 
Program jednání: 
 
1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení komise 
3. Územní studie „Pískovna“- příprava podkladů pro zadání 
4. Návrh na změnu ÚP v k.ú. Zdejcina 
5. Různé   
 
 
Jednání: 
 
 
K bodu 1 – Zahájení 
 
Jednání komise zahájil a dále řídil její předseda pan Šnaidauf, který určil zapisovatelem pana Marka a 
ověřovatelem zápisu určil pana Voldána. 
Konstatoval, že komise je usnášení schopná. Navrhl program jednání, který byl schválen ve shora 
uvedeném znění.  
 
 
K bodu 2  – Kontrola plnění usnesení komise 
 
Kontrolu usnesení komise provedl předseda komise pan Šnaidauf, který konstatoval, že  usnesení jsou 
průběžně plněna. 
 
Komise vzala tuto informaci na vědomí. 
 
 
K bodu 3 – Územní studie „Pískovna“- příprava podkladů pro zadání 
Paní Vilhelmová vysvětlila zadání úkolu od rady města a zodpověděla dotazy včetně podmínek vyhlášení 
stavební uzávěry a  jejích právních dopadů. Dotazy zodpověděla rovněž paní starostka. Po obsáhlé diskuzi 
formulovali členové komise toto usnesení: 
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Usnesení:   Komise životního prostředí má za to, že Územní studie „Pískovna“ by měla zahrnovat řešení 
níže uvedených problematik:  
-  Hydrologická studie k řešení povrchových toků i v případě povodňových stavů 
-  Hydrogeologická studie k technické proveditelnosti způsobu likvidace dešťové vody v plánovaném území 
-  Předložení řešení zásobování pitnou vodou z hlediska kapacity zdrojů 
-  Řešení kapacity kanalizační sítě 
-  Krajinný ráz – výška budov, 4-patrové domy budou narušovat krajinný ráz (doporučujeme řešení pomocí 
    terasových domů ve svahu) 
-  Sanace svahu na východní hranici řešeného území  
-  Vyřešení střetu zájmů z hlediska hluku a provozu střelnice 
-  Vyřešit dopravní napojení lokality, s ohledem na: Negativní vlivy spojené s nárůstem obyvatel (kapacita); 
   Navýšení potřeb dopravy z hlediska nedostatečné občanské vybavenosti (obchody, školka, škola); 
   Navýšení koncentrace dopravy, které povede k růstu hluku a imisí v oblasti, z tohoto hlediska uvažovat 
   zřízení vlakové zastávky v lokalitě a dále efektivní napojení na síť cyklostezek (ideálně mimoúrovňový 
   přechod Lidickou ulicí směrem do ulice Na Hrázi) 
Hlasování:   6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 4 – Návrh na změnu ÚP v k.ú. Zdejcina   
Paní Vilhelmová okomentovala návrh a zodpověděla dotazy. Komise se domnívá, že navržená změna ÚP 
by vedla k dalšímu zahuštění zástavby rodinných domů v lokalitě, kde není vyřešené zásobování pitnou 
vodou ani kanalizace. S ohledem na připravované VKP Na Pěníku, považuje komise za nutné nejprve zjistit 
odůvodnění návrhu VKP.  
Usnesení:   Komise životního prostředí souhlasí s předloženým návrhem na změnu ÚP v k.ú. Zdejcina.   
Hlasování:   1 pro – 3 proti – 2 zdržel se 
 
 
K bodu 5 – Různé   
 
5.1. Pan Lysenko upozornil na to, že z korby vozidla AVE, které sváží odpad, v zatáčce někdy tento odpad 

vypadává. Dále upozornil na to, že na webových stránkách AVE není harmonogram svozu BIO 
odpadů, což je potřebné zejména při přechodu na „zimní“ četnost svozu 1 x za 14 dní (u RD). Podněty 
byly následně předány společnosti AVE k řešení.  

 
5.2. Pan Voldán upozornil na to, že AVE při svozu odpadů z košů v parku „U Štiky“ opět do parku zajíždí 

vozidlem a „vyjíždí“ zde koleje, přestože bylo v minulosti domluveno, že sem pro odpady vozidla 
vjíždět nebudou. Podnět byl následně předán společnosti AVE k řešení.  

 
5.2. Pan Voldán požádal, aby byl členům komise zaslán materiál s názvem: „Studie odtokových poměrů 

včetně návrhů možných protipovodňových opatření v povodí Berounky“. 
 
 
Členové komise se dohodli, že příští zasedání komise se uskuteční 13. ledna 2020 v 15:30 hodin.  
Tématy příštího zasedání komise bude problematika soužití obyvatel a zvířat ve městě a problematika 
světelného smogu.  
 
Předseda komise ukončil jednání v 18:00 hod. 
 
 
 
Zapsal:   Ing. Jan Marek   
 
 
 
 
 
Ověřil:  Mgr. Adam Voldán  
 
 
 
 
 
Předseda komise:  Mgr. Emil Šnaidauf 


